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Fatih GÖKDERE
Yönetim Kurulu Başkanı
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Sayfa 6'da

 Kayseri Ticaret Odası ev sahipliğinde 
düzenlenen program kapsamında KTO Başkanı Ömer 
Gülsoy ile Yönetim Kurulu Üyeleri; Yönetim Kurulu 
Başkanımız Fatih Gökdere, Meclis Başkanımız Emin 
Yılar, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcılarımız Erol Can 
ve aynı zamanda Ak Parti Tokat İl Başkanlığı görevini 
yürüten Ali Özer Yönetim Kurulu Üyelerimiz Sergen 
Coşkun ve Mustafa Dülek katıldı. Ziyarete Tokat 
Belediye Başkanı Eyüp Eroğlu, Ak Parti Tokat Teşkilat 
Başkanı Osman Altunordu, Tokat TSO Genel Sekreteri 
Sinan Ardil de katılım sağladı.
 Program kapsamında Kayseri Ticaret Odası ile 
Tokat Ticaret ve Sanayi Odası arasında işbirliklerinin 
artırılması adına 'Kardeş Oda Protokolü' imzalandı. 
Başkanlık makamında gerçekleştirilen protokol töreni 
öncesi konuşan Başkan Gülsoy,  “Dünyada artık 
ülkelerden çok şehirler yarışıyor. Bu süreçte güç birliği 
içerisinde olursak rekabet gücümüzü çok daha 
yukarılara taşıyabiliriz. İki oda arasında imzalanan 
protokolle ekonomik gelişme birliktelikleri ve projeler 
konusunda işbirliği yapmayı planlıyoruz. Kardeş oda ile 
hem bilgilerimizi hem de kültürümüzü paylaşacağız. 
Tokat ile olan kardeşliğimiz pekişecek ve eminim bu 
birliktelik yeni projeksiyonlara vesile olacak. İnşallah bu 
birliktelikten çok güzel sonuçlar çıkacak ve gücümüze 
güç katacak. Tokat ile kardeş olmaktan onur 

duyuyorum. Karşılıklı ziyaretlerle birbirimizin 
b i r i k i m l e r i m i zd e n  d a h a  ç o k  fayd a l a n ı r ı z .  
Protokolümüzün şehirlerimize ve ülkemize hayırlı 
olmasını diliyorum” diye konuştu.
 Tokat TSO Yönetim Kurulu Başkanı Fatih 
Gökdere'de yaptığı konuşmasında, “Öncelikle bu 
imzanın benim açımdan şahsım açısından çok büyük bir 
önem taşıyor. Sayın başkanım tanıştığımızdan bu yana 
bilginizi hiçbir zaman esirgemediniz. Bu sebepten 

dolaysıyla Kayseri'nin ticaretini ve sanayisini geçmişten 
beri biliriz. Bizimde Tokat olarak ticaret yolları üzerinde 
olması ve Türkiye ticaretine bir nebzede katkıda 
bulunması bizi mutlu edecek. Bu birliktelikte Allah'ın 
izniyle bu atacağımız imzayı kardeşlik imzası ilelebet 
daim olsun. Rabbim yatırımlarımızı, ticaretimizi 
bereketli helal bir şekilde kılsın inşallah. Allah 
utandırmasın.” ifadelerini kullandı.

KTO İLE  OLDUK“KARDEŞ ODA”
Tokat Ticaret ve Sanayi Odası ile Kayseri Ticaret Odası arasında kardeş oda işbirliği protokolü imzalandı. 

Devamı 5'te

TOKAT’IN SORUNLARINI
FATİH GÖKDERE AKTARDI

Ankara’da 
Cumhurbaşkanı 

Yardımcısı Cevdet Yılmaz 
ve ilgili bakanların 
katıldığı Ekonomi 

Şurası’nda, Başkanımız 
Fatih Gökdere, Tokat’ın 
sorunlarını ve taleplerini 

yetkililere iletti...

Haberi 6 ve 7'de
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Fatih GÖKDERE
Yönetim Kurulu Başkanı

 Değerli üyelerimiz;
 Göreve geldikten kısa bir süre sonrasında, 
deprem bölgesine Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğine bağlı oda ve borsa başkanları ile birlikte 
bir ziyaret gerçekleştirmiştik. Bu ziyaretimizde 
Kayseri Ticaret Odası’nın çok kıymetli başkanı 
Ömer Gülsoy ile tanışmış ve ağabey kardeş 
ilişkimizi yaptığımız çalışmalarla güçlendirmiştik. 
Oluşan bu doğal kardeşlik bağını, resmileştirerek 
Tokat TSO ile KTO’nun kardeşliğini imzaladığımız 
bir protokolle nihayete erdirmiş bulunuyoruz. 
Attığımız bu imzalar ile her iki şehirde ticaret ile 
uğraşan üyelerimizin ilerleyen süreçte birbirleriyle 
olan ticaretlerini de geliştirmeye yönelik çalışmalar 
gerçekleştireceğiz. Bu sayede kendi kendine yeten 
önemli şehirlerimizden birisi olan Kayseri’nin iş 
dünyasında elde ettiği başarıyı şehrimize de 
yansıtmaya çalışacağız ve Tokat’ın da kendi 
kendine yeten şehirlerden birisi olması noktasında  
çalışmalar yürüteceğiz.

 Değerli Tokatlılar;
 Tokat’ımızın çözüm bekleyen birçok sorunu 
olduğunu biliyoruz. Bu anlamda TOBB’da 
düzenlenen Ekonomi Şurasında Birlik Başkanımız 
M. Rifat Hisarcıklıoğlu biz oda başkanlarına bu 
sorunları ileteceğimiz bir platform hazırladı. Şura 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ile 
birlikte 7 bakanın katılımı ile gerçekleşti. Tüm 
ilçelerimizde bulunan oda ve borsa başkanlarımızla 
bu şuraya katıldık. Erbaa ve Zile ile birlikte biz de 
şurada söz alan odalardan birisi olduk. Özellikle 
hizmet sektöründeki KDV yükünü Cumhurbaşkanı 
Yardımcımıza ve ekonomi bakanımıza ilettik. Yüzde 
1 KDV girişi ile aldığımız ürünleri %10'lara çıkan 
KDV çıkışları ile sattığımızı ve sektöre bu yükün 
fazla geldiğini söyledik. Bİzim çıkışımızın da yüzde 
1 KDV ile yapılmasının öneminden bahsettik.
 Havalimanımızın sefer sayılarında artış 
olması gerektiğine dair talebimizi ilettik. İstanbul’a 
yapılan tek seferin sayısının arttırılmasını, İzmir’e 
sefer açılmasını istedik. İzmir’in de tıpkı İstanbul 
gibi Tokatlıların yoğun olarak yaşadığı illerden 
birisi olduğunu söyledik.
 Sadece havayolu değil, kara yolu ve 
demiryolu anlamında da taleplerimiz oldu. Yüksek 
Hızlı Tren seferlerinden hemşehrilerimizin de 
yararlanabilmesi için Yıldızeli’ndeki istasyonun 
ivedi bir şekilde hayata geçirilmesinin gerekliliğini 
dile getirdik.
 Kış aylarında yoğun kar yağışı alan, 
buzlanmanın yüksek oranda yaşandığı Çamlıbel 
Geçidinin tehlikesinden bahsettik. Yaklaşık 750 
metre uzunluğundaki bir tünelle bu sorunun 
çözülebileceğini dile getirdik. Ulaşımla alakalı 
yaşadığımız sorunların çözümü için yetkililere bu 
vesile ile ricacı olmuş olduk.
 Tüm bunların yanında üye ziyaretlerimize de 
hızla devam ediyoruz. Sizlerden aldığımız talepleri, 
yukarıda dile getirdiğim örneklerde de olduğu 
üzere tüm mercilere ulaştırmaya gayret ediyoruz. 
Bu anlamda taleplerinizi bizlere iletmeye devam 
edebiliriniz. İşlerinizde hayırlı ve bereketli 
kazançlar, sağlık ve mutluluk dolu günlerin sizlerle 
olmasını diliyorum.

 07.07.2023 tarihinde Tokat Ticaret ve Sanayi Odası Hizmet Binası Meclis 
Salonunda gerçekleştirilen Tokat Sigorta Acenteleri İl Delegeliği Seçimleri 
tamamlandı. 3 kişinin seçileceği seçimler, 2 listeden toplam 6 aday arasında 
gerçekleşti.

 Kullanılan oy 44, geçersiz oyun ise 4 olduğu seçimlerde adayların aldığı oylar 
aşağıdaki gibi oldu.

ÖZER SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ – MURAT ÖZAY 22

M YILMAZ GRUP SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ – MUSTAFA 
YILMAZ 20,

DERYA ARSAL-SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 18

İSA AYDEMİR - SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 18

KARADENİZ SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ LTD.ŞTİ. – HALİL KAYA 18

UMUT KIVRAK - SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ 18

ÖZER SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ – MURAT ÖZAY ile M 
YILMAZ GRUP SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ LİMİTED ŞİRKETİ – MUSTAFA 
YILMAZ direkt olarak seçilirken, her biri 18 oy alan diğer adaylar arasında kura çekimi 
yapıldı. Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih Gökdere'nin çektiği kura sonrasında 
DERYA ARSAL-SİGORTA ARACILIK HİZMETLERİ delege olarak seçilen 3'üncü kişi 
oldu.

Gerçekleştirilen seçimlerin hayırlı olmasını diliyoruz.

TOKAT SİGORTA ACENTELERİ
İL DELEGELİĞİ SEÇİMLERİ

TAMAMLANDI
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Tokat Ticaret ve Sanayi Odası’nın
Oda Üyelerine Özel

Aylık Periyotlarda Yayımlanan 
Ücretsiz Bültenidir

İmtiyaz Sahibi
Tokat Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Adına

Yönetim Kurulu Başkanı

Fatih GÖKDERE

Genel Yayın Yönetmeni
Ticaret ve Sanayi Odası

Genel Sekreter

Sinan ARDiL

Yazı İşleri Müdürü
TSO Basın Danışmanı

Dursun Ekrem ER

Dizgi Tasarım:
Dursun Ekrem ER

Adres:
Tokat Ticaret ve Sanayi Odası

Gaziosmanpaşa Bulvarı No: 4/2
60030 - Tokat

Telefon:
(0 356) 214 10 33

Faks:
 (0 356) 214 50 40

Web:
http://www.tokattso.org.tr

e-posta:
info@tokattso.org.tr
tokattso@tobb.org.tr
tokattso@hs01.kep.tr

Bu yayın organı
Tokat 

Ticaret ve Sanayi Odası 
Üyelerine özel olarak,

2 aylık periyotta 
dijital ortamda

yayınlanmaktadır.
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            Bilindiği üzere ülkemizde vuku bulan 
ekonomik dalgalanmalar ve hareketli kur 
rejimi sebebi ile başta inşaat, gıda ve çeşitli 
hizmet sektörleri olmak üzere birçok ticari 
faa l iyet  a lanında değişken günler  
geçirmekteyiz. Bu değişkenliklerin azalması 
ve piyasaların normalleşmesi amacı ile 
hükümetin serbest piyasa ekonomisi ve 
Ortodoks politikalara dönüş izlenimleri 
toplumumuzda hızlı bir karşılık bulmuş, 
olağan kural lar hızla uygulanmaya 
başlamıştır.
            Ancak; başta bahsedilen sektörler 
olmak üzere bazı ticaret kollarımızda, ulusal 
ve uluslararası ticari hükümlere aykırı, fahiş 
fiyatlar ile tekelleşmeyi tetikleyici girişimler 
olduğu odamız tarafından tespit edilmiş; bazı 
sosyal medya paylaşımları ile yine bazı 
sektör temsilcilerinin rekabet kurumunun 
kural ve teamüllerini ret ettiği, tekelleşme 
gir iş imler ine dair  imza ve baskıcı 
paylaşımların deklare edilerek Rekabetin 
Korunması Hakkında Kanuna muhalefet 
ettikleri görülmektedir.
            Serbest piyasa, ürünün fiyatının alıcı 
ve satıcının karşılıklı olarak anlaşmasıyla 
belirlendiği, arz ve talebine hükûmet veya 
başka bir kurum veya kuruluşlar tarafından 
müdahale yapılmayan bir piyasadır. Rekabet 
Kurumu bu sebep ile uluslararası kurallara 
uygun olarak herhangi bir sektörde, herhangi 
bir ticaret alanında tekelleşmeyi ve 
ka r te l l eşmey i  ceza land ı rmak tad ı r.  
Ülkemizde dönemsel  devam eden 
dalgalanmaların suiistimal edilmesini 
önlemek için Sayın Cumhurbaşkanımız; Türk 
ekonomisinin bugüne kadar olduğu gibi 
bundan sonra da serbest piyasa ekonomisi 
kurallarına uygun şekilde yoluna devam 
edeceğini defalarca tekrarlamıştır.
            Ancak tüm bu kurallar, kanunlar ve 
devlet görevlilerimizin uyarılarına rağmen, 
Türkiye Cumhuriyetinin kanun ve kurallarına 

uygun olarak ilgili sektörlerde resmi bir vergi 
mükellefiyeti dahi olmayan bazı kişi ve 
grupların sektörlerin gerçeklerine aykırı 
olarak ne yazık ki fahiş fiyatlar ile piyasaları 
manipüle ettiği görülmektedir.
 4 0 5 4  s a y ı l ı  R E K A B E T İ N  
KORUNMASI HAKKINDA KANUN a 
muhalefet eden, tekelleşme ve kartelleşme 
gayretinde bulunan kişi ve gruplar hakkında 
yakın takibimiz devam etmektedir.  
Tekelleşme, serbest rekabeti ortadan 
kaldırdığı için, ürünlerin ya da verilen 
hizmetin fiyatının yükselmesine sebep olur. 
Bu da tüketicinin zararınadır. Tekelleşme 
durumda en kazançlı olan tekel firma veya 
kişilerin kendisidir.
 Kanunlarımız tüm bu tip suiistimal 
durumları için; 4054 sayılı rekabetin 
korunması hakkında kanunun İkinci kısım 
b i r i nc i  bö lümünde  “YASAKLANAN 
FAALİYETLER” başlığı altında, Hakim 
durumun kötüye kullanılması hallerinde 
uygulanmak üzere; “Madde 7- (Değişik fıkra: 
16.06.2020-7246/2. Md)4 Bir ya da birden 
fazla teşebbüsün başta hâkim durum 
yaratılması ya da mevcut bir hâkim durumun 
güçlendirilmesi olmak üzere ülkenin bütünü 
yahut bir kısmında herhangi bir mal veya 
hizmet piyasasındaki etkin rekabetin önemli 
ölçüde azaltılması sonucunu doğuracak 
şekilde birleşmeleri veya herhangi bir 
teşebbüsün ya da kişinin diğer bir 
teşebbüsün mal varlığını yahut ortaklık 
paylarının tümünü veya bir kısmını ya da 
kendisine yönetimde hak sahibi olma yetkisi 
veren araçları, miras yoluyla iktisap durumu 
hariç olmak üzere, devralması hukuka aykırı 
ve yasaktır.” gibi yasal maddeler ile anayasal 
hüküm haline getirmiş ve uymayanlar için 
ilgili kanunda hapis ve para cezası dahil 
birçok ağır müeyyideler şart koşmuştur.
 Tokat Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
dün olduğu gibi bugünde üyelerimizin 

çıkarlarını korumak ve serbest piyasa 
rejiminin bozulmaması için sahada yer 
almaktayız. Bilinmelidir ki tekelleşme ve 
kartelleşmek gibi hukuksuz faaliyetlerin 
hiçbir paydaşımıza veya vatandaşımıza 
faydası olmayacaktır. Tüm bu tekelleşme ve 
kartelleşme faaliyetlerinin tarafımızdan 
yakından incelenmekte olduğunu ilgililere 
bildirir, Bu faaliyetlerin sonuçlarının her bir 
bireye kanun hükümleri çerçevesinde 
sonuçlarının olacağını hatırlatırız. Bu tür 
faaliyetlerin ülkemizin ve şehrimizin 
çıkarlarına hizmet etmediğini, aksine 
düzelmekte olan ticari piyasaların bir müddet 
gecikmesine sebebiyet vereceğinin 
bilinmesini istemekte ve bu uygulamalardan 
bir an önce vazgeçilerek sektör gerçekleri ile 
serbest ticaret kurallarına uygun olarak 
hareket edilmesini temenni etmekteyiz.

KAMUOYUNA SAYGI İLE DUYURULUR

KAMUOYU DUYURUSU!
REKABETİN KORUNMASI HAKKINDAKİ 

KANUNA MUHALEFET EDİLİYOR

REKABET KURULU ZİYARET EDİLDİ
 Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih Gökdere, özellikle inşaat sektöründe yaşanan, 
serbest piyasa ekonomisini bozan ve tekelleşmeye yol açan; sıva, duvar, kalıp, demir ve 
benzeri ustalık ve işçiliklerinde ortak fiyat belirlenmesi suçuna karşı mücadeleye devam 
ediyor. 
 Başkanımız Fatih Gökdere, bu kapsamda Ankara'da Rekabet Kurumu Başkanı 
Birol Küle'yi ziyaret etti. Sohbet havasında geçen görüşmede Tokat'ta yaşanan sorunlar 
da dile getirildi. Tokat'taki Rekabet Kurumu ve rekabet hukukuna muhalefet edilen 
alanlarla ilgili istişareler gerçekleştirildi.  
 İnşaat sektörüne emek satan, ustalık ve işçilik yapan bazı şahısların ulusal ve 
uluslararası ticari hükümlere aykırı, fahiş fiyatlar ile tekelleşmeyi tetikleyici girişimlerde 
olduğu odamız tarafından tespit edilmiş; bazı sosyal medya paylaşımları ile yine bazı 
sektör temsilcilerinin rekabet kurumunun kural ve teamüllerini ret ettiği, tekelleşme 
girişimlerine dair imza ve baskıcı paylaşımların deklare edilerek Rekabetin Korunması 
Hakkında Kanuna muhalefet ettikleri görülmüştü. 
 Konuyla ilgili resmi ve hukuki tüm mercileri harekete geçirdiklerini söyleyen 
Başkanımız Gökdere, kimsenin haksız rekabetle haksız kazanç sağlamasına, özellikle 
de TSO Üyesi Müteahhitler ve İnşaat Firmalarının iyi niyetlerinin suistimal edilmesine 
izin vermeyeceklerini söyledi. Haber: Dursun Ekrem Er
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ODAMIZ ÜYELERİ 
 İLE  PTT KARGO %30 İNDİRİMLİ 

ÇALIŞABİLECEK

 Odamız ile PTT Tokat Başmüdürlüğü arasında bir süredir 
devam eden görüşmeler tamamlandı. Karşılıklı imzalanan protokol 
ile birlikte Odamız Üyesi firmalarımız PTT aracılığı ile yapacağı tüm 
kargo gönderimlerini yüzde 30 indirimli olarak yapabilecek.

 Odamız üyesi firmalarımız, herhangi bir PTT şubesine Oda 
Kayıt Belgeleri ile giderek, kendilerine tahsis edilmiş müşteri 
numarasını alacak. Bu işlem sonrasında kendilerine özel olarak 
tahsis edilen bu numara ile tüm gönderilerini yüzde 30 indirimli olarak 
sağlayabilecek.PTT Tokat Başmüdürü Muhterem Demir ile 

protokolün imzaladıklarını ve anlaşmanın imza tarihinden itibaren 
geçerli olduğunu söyleyen Başkan Gökdere, üyelerin ticari 
faaliyetlerini kolaylaştırmak ve çalışmalarını daha az maliyetli olarak 
gerçekleştirmesini sağlamaya yönelik adımlar atmaya devam 
edeceklerini dile getirdi.
 
 Protokol imza törenine Başkanımız Fatih Gökdere ve PTT 
Başmüdürü Muhterem Demir ile birlikte, İşletme Müdürü Arzu Avcı, 
İdari Mali Birimler Müdürü Mustafa Özübek ile Pazarlama ve Satış 
Personeli Güzin Ayata Topal da katılım sağladı.

 Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih Gökdere, PTT ile yapılan anlaşma sonrasında Odamız Üyelerine kargo 
gönderilerinde %30 indirim uygulanacağını söyledi

Haber / Foto:Dursun Ekrem Er 

 Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih Gökdere ve 
MedicalPark Hastanesi Anlaşmalı Kurumlar Müdürü 
Gökhan Türk arasında düzenlenen imza protokol 
töreni ile birlikte anlaşma yürürlüğe girmiş oldu. 
Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih Gökdere, “Bizim 
önceliğimiz her zaman üyelerimizin menfaati demiştik. 
Bu anlamda da üyelerimizin almış olduğu sağlık 
hizmetlerinden daha uygun fiyatlara faydalanabilmesi 
için Tokat’ımızın tek özel hastanesi olan MedicalPark 
Hastanemizle bir protokol imzaladık. Sevgili 
Hocalarımız Dr Bilal Durmaz ve Dr Dursun Bulut ile 
yaptığımız görüşmeler sonrasında indirim tutarını 
belirledik. Bu protokol sadece üyelerimiz değil, 
üyelerimizle birlikte bakmakta yükümlü oldukları 1’inci 
dereceden yakınlarını da kapsıyor. Hastaneden 
alınacak ayaktan hizmetlerde yüzde 20, tahlil ve 
tetkiklerde ise yüzde 15 indirim anlaşması bugünden 
itibaren yürürlüğe girmiştir. Üyelerimize ve sevgili 
ailelerine hayırlı olsun diliyor, hepsine sağlıklı günler 
diliyorum” diye konuştu.

  Başkanımız Fatih Gökdere, benzer anlaşmalar 
için başka kurumlarla da görüşmelerin devam ettiğini 
söyledi.

ÜYELERİMİZE ÖZEL MEDİCALPARK
 İMZALANDIİNDİRİM PROTOKOLÜ

 Odamız üyelerinin, Tokat’ın tek özel hastanesi olan MedicalPark ile ayaktan sağlık hizmetleri ve tahlil-tetkikleri için 
indirim anlaşması imzalandı 
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1'den DEVAM 
 Yapılan konuşmalardan sonra “Kardeş Oda 
Protokolü” imzalandı. Protokolün imzalanmasının 
ardından plaket takdimi yapıldı.

TOKAT HEYETİ TARİHİ VE TURİSTİK MEKANLARI 
YAKINDAN TANIMA FIRSATI BULDU

 Kayseri Ticaret Odası Başkanı Ömer Gülsoy ile 
Yönetim Kurulu Üyelerinin eşlik ettiği Tokat Heyeti, ilk 
olarak Türkiye'nin en modern müzeleri arasında yer 
alan Kayseri Lisesi Milli Mücadele Müzesi'ni gezdi. 
Belediye Başkanı Eroğlu, Tokat TSO Başkanı Gökdere, 
KTO Başkanı Gülsoy ve beraberindeki heyet 
Ankara'daki Meclis'in taşınma ihtimaline karşı lise 
binasında hazırlanan Meclis kürsüsünü de inceledi. 
Kürsüde poz verdi. 
 Heyet daha sonra Meryem Ana Kilisesi olarak 
bilinen ve Şehir Kütüphanesi'ne dönüştürülen tarihi 
binayı gezerek sınavlara hazırlanan gençlerle 
yakından ilgilendi. Gezide Seyyid Burhaneddin 
Hazretlerinin türbesi de ziyaret edilerek dua edildi. 

ERCİYES DAĞI ZİYARET EDİLDİ
 Tokat Heyetimiz, dağcılık ve kış sporları 
alanında 112 kilometrelik 41 kayak pisti ile cazibe 
merkezi olan Erciyes Kayak Merkezini de ziyaret etti. 
Kayseri Erciyes A.Ş. Yönetim Kurulu Başkanı Hamdi 
Elcüman, Tokat Heyetine kayak merkezi ile ilgili sunum 
yaparak Erciyes'in gelmiş olduğu son durumu 
hakkında bilgiler verdi. Heyet daha sonra Erciyes 
Kayak Merkezi'ne geçerek Tekir Yaylasında gondola 

bindi. Zirvede hatıra fotoğrafı çekildi.  Tokat heyeti 
programın ikinci gününde de Talas'ın tarihi mekanları 
ile Tarihi Kazancılar Çarşısını ziyaret ederek esnaflara 
sohbet etti. 

BAŞKAN EYÜPOĞLU: 
KAYSERİ MODELİ İYİ BİR MODELDİR

Kayseri ziyareti ile ilgili değerlendirmelerde bulunan 
Tokat Belediye Başkanı Eyüp Eroğlu, “Ben Kayseri'yi 

şöyle tarif edebilirim başta milliyetçi ülkesini şehrini 
de seven milliyetçi insanlar, ikincisi gerçekten samimi 
ve içten insanlar, üçüncüsü çalışkan insanlar, 
dördüncüsü vefalı insanlar dostlarına arkadaşlarına 
saygı gösteren insanlar beşincisi de devamlı bir 
arayışta olan kendini geliştiren bir şeyler yapan bir 
şeylerle yani doymayan hemen daha fazla ne 
yapabilirim diye düşünen yani böyle insanlar ben 
Kayseri böyle gördüm böyle görüyorum. Kayseri 

modeli bence iyi bir modeldir onun için Kayseri'deki 
oluşan bu başarı bence bir çok şehrin gelip incelemesi 
gereken bir noktadır burayı örnek alması gerektiği bir 
husustur diye düşünerek bizim de bu anlayışla 
hareket etmemiz gerektiğine inanıyorum ki 
arkadaşlarımız da hep böyle görüşüyoruz 
konuşuyoruz inşallah bu dostluğu bu birliği bu 
beraberliği bu başlangıcın sadece böyle kalmaması ve 

bundan sonra belli bir periyotlarda da inşallah devam 
etmesini özellikle de arzu ediyorum. Her türlü 
önerilerde hazır ve nazır olduğumuzu da özellikle 
ifade etmek istiyorum.” İfadelerini kullandı. 

BAŞKAN GÖKDERE: 
TİCARİ YATIRIMLARIN DEVAMI GELSİN 

 Tokat Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Fatih 
Gökdere ise “Tokat'ta İş adamlarımızla Kayseri'nin 
birlik beraberliğinden bahsederdik. Bunu yakinen de 
tanımış, görmüş olduk. Rabbim birliğimizi daim etsin. 
İnşallah ticari olarak da yatırım olarak ta bunun 
devamını getirmeyi nasip etsin.  Ömer başkanım Allah 
razı olsun sayenizde Kayseri'de görmüş olduk, başarılı 
birlik ve beraberlik içerisinde olan çok güzel bir 
yönetiminiz var. Rabbim birliğinizi bozmasın.”

BAŞKAN GÜLSOY : 
BİZ MİLLİYETÇİ VE VATANSEVER BİR ŞEHİRİZ

 Başkan Gülsoy'da Tokat'tan övgüyle 
bahsederek şunları söyledi: “Gerçekten Tokat'ta 
mutedil, uyumlu, vatanı devleti için çalışan samimi 
insanlarla karşılaştık. Biz o samimiyetinizden bizi de 
orda ağırlamanızdan dolayı bir kere daha teşekkür 
ediyorum. Biz milliyetçi, vatansever bir şehiriz. 
Anadolu insanı böyle. Bizim genlerimizde 
vatanseverlik var. Bir başka şeyle baktığınız zaman 
benim sanayicim, benim iş adamım her biri biz 
geçmişten gördüğümüz, ecdattan gördüğümüz 
ülkemiz ve devletimiz için çalışıyoruz. Biz; devletimize, 
milletimize, şehrimize, insanlarımıza daha çok nasıl 
yardımcı olabiliriz diye çalışıyoruz. Onun için diyoruz 
ki ülkemiz, devletimiz için çalışmak bizim için bir 
şiardır. Sıkıntılar yaşıyoruz doğru ama hiç bir sıkıntıdan 
yana enseyi karartıp biz mücadeleden vazgeçmiyoruz. 
Yani mücadeleci de bir kimliğimiz var. Bu da bizim 
vatansever, milliyetçi Tokat gibi milliyetçi olan 
muhafazakar anlayışımızdan geliyor. Allah devletimize 
zeval vermesin. Sıkıntılı bir süreç yaşıyoruz ama hep 
birlikte bunu aşacağız Allah'ın izniyle. İstişare 
kültürünü geliştirmeliyiz. Yapabildiğimiz herhangi bir 
şey var ise her türlü desteği yardımı vermeye hazırız. 
Bunun üzerini de ticaretlerimizin gelişmesi için 
karşılıklı ziyaretlerin önemi var. Sizleri tekrardan 
burada misafir etmek isteriz. Allah yolunuzu bahtınızı 
açık eylesin Rabbim bu ülkeye bu vatana hepimize 
cümlemize sadakatle hizmet etmeyi nasip etsin. “
 Öte yandan heyetimiz Kayseri'de Vali 
Gökmen Çiçek, Ak Parti İl Başkanı Fatih Üzüm, 
Büyükşehir Belediye Başkanı Memduh Büyükkılıç, 
Melikgazi Belediye Başkanı Mustafa Palancıoğlu, OSB 
Başkanı Mehmet Yalçın ile Melikgazi Kaymakamı 
Bülent Kayacan'ı da makamında ziyaret ederek 
istişarelerde bulundu.

KTO İLE  OLDUK“KARDEŞ ODA”
Tokat Ticaret ve Sanayi Odası ile Kayseri Ticaret Odası arasında kardeş oda işbirliği protokolü imzalandı. 
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 Şuraya Tokat’tan Yönetim Kurulu Başkanımız Fatih 
Gökdere, Tokat Ticaret Borsası Başkanı Lütfi Bora, Erbaa TSO 
Başkanı Gökalp Coşkun, Niksar TSO Başkanı Vedat Ülker, 
Turhal TSO Başkanı Erol Ayten, Zile TSO Başkanı Necati Bice, 
Zile Ticaret Borsası Başkanı Muammer Teke'nin katılım 
sağladığı şurada Tokat'ı temsilen, sırasıyla Tokat, Erbaa ve 
Zile TSO başkanları söz aldı.
 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu reel sektör 
firmalarının son dönemde finansmana erişimde büyük 
zorluklar yaşadığını belirterek, "Özellikle KOBİ kredilerinin reel 
olarak artmaması, zincirleme etkiyle ülkenin ve sektörlerin 
tamamına olumsuz yansıyor." dedi.
 Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğini yaptığı TOBB Türkiye 
Ekonomi Şurası’na, Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet 
Yılmaz ve oda-borsa başkanlarının yanı sıra; Hazine ve Maliye 
Bakanı Mehmet Şimşek, Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Çalışma 
ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat Işıkhan, Tarım ve Orman 
Bakanı İbrahim Yumaklı, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih Kacır, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan 
Bayraktar ile Cumhurbaşkanlığı Strateji ve Bütçe Başkanı 
İbrahim Şenel katıldı.
 TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, yaptığı 
konuşmada, Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın 
talimatıyla başlatılan ekonomi şuralarının, kamu ile özel sektörün bir araya 
geldiği, sıkıntıları ve önerilerini doğrudan icra makamına iletebildiği çok 
önemli bir platform olduğunu söyledi.
 Bu platformda dile getirilen pek çok meselenin, geçmişte çözüme 
kavuşturulduğuna işaret eden Hisarcıklıoğlu, TOBB Genel Kurulu'nda 
Cumhurbaşkanı Erdoğan'dan ekonomi şurasını tekrar toplamasını talep 
ettiklerini ve kendisinin de bunu uygun bulduğunu anlattı.
 Hisarcıklıoğlu, burada gündeme getirilen konularla ilgili geçmişte 
olduğu gibi çözüm üretileceğine inandığını belirterek, "Bizler için en 
önemlisi, bugünkü gibi devletimizi yanımızda görmek. Ekonomide elbette 
bazı sıkıntılar yaşıyoruz. Ama enseyi karartmıyor, mücadeleden kesinlikle 
vazgeçmiyoruz." diye konuştu.
 Ekonomide deneyimli isimlerin iş başında olmasının kendilerine 
moral verdiğine dikkati çeken Hisarcıklıoğlu, "Hep birlikte ekonomiyi daha 
sağlam temellere kavuşturacağımıza inanıyoruz." ifadesini kullandı.
 Hisarcıklıoğlu, Anadolu'yu sürekli dolaşan, firma ve sektörleri 
devamlı dinleyen birisi olarak öne çıkan birkaç konuyu paylaşmak 
istediğine işaret ederek, sözlerini şöyle sürdürdü: "Reel sektör firmalarımız 
son dönemde finansmana erişimde büyük zorluklar yaşıyor. Özellikle KOBİ 

kredilerinin reel olarak artmaması, zincirleme etkiyle ülkenin ve sektörlerin 
tamamına olumsuz yansıyor. Büyümenin bereketi her kesime yansısın 
istiyorsak, KOBİ'lerimize destek vermeli, uygun finansman imkanlarına 
ulaşmalarını sağlamalıyız. İkincisi, OECD katılık endeksinde İskandinav 
ülkeleri dahil en katı iş gücü piyasası bizde. Bundan da herkes muzdarip. 

Mevzuatımız, daha fazla istihdam sağlayabilecek girişimcileri, adeta 
bundan caydırır bir halde. Vatandaşlarımızın da daha fazla iş imkanına 
ulaşmasına, daha çok kazanmasına engel çıkarıyor. İstihdamı 
cezalandıran değil, ödüllendiren bir yaklaşımla çalışma hayatına 
bakılmalı."
 - "Yatırım yeri sorunu çözülmeli”
 Yatırımların önünü açabilmek üzere, yatırım yeri sorununun 
çözülmesini de talep eden Hisarcıklıoğlu, şu ifadeleri kullandı:
 "Sanayi yatırımlarının ülke yüzölçümü içindeki payı Almanya'da 
yüzde 4, İtalya'da yüzde 2,8, OECD ortalaması bile yüzde 2,4. Bizde ise 
sadece binde 3. Sanayimiz, dünyadaki rakiplerinin onda biri kadar alanda 
faaliyet gösteriyor, buna rağmen küresel rekabette ayakta kalmayı 
başarabiliyoruz. Sanayi arazilerinin kapasitesinin en az 2 katına 
çıkarılmasına ilişkin bir master plan hazırlanmalı, arsa alımı ve bina 
inşaatına ilişkin finansman çözümleri geliştirilmeli. Böylece sanayicimiz 
kısıtlı sermayesini daha verimli alanlarda yatırım yaparak değerlendirmeli."
 Hisarcıklıoğlu, İç Anadolu-Doğu Akdeniz kuşağında yeni bir sanayi 
havzası planlaması yapılması gerektiğine dikkati çekerek, "Bu yeni sanayi 
havzasıyla, bir taraftan Marmara'daki yükü azaltabilir, aynı zamanda da 
yüksek teknoloji yatırımlar için Marmara'da alan açabiliriz." diye konuştu.
- "Üretmeye hazırız”
 Bu konularda adım atmak ve çözüm sağlamak için Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Yılmaz ve bakanların icracı ve reformcu iş yapma tarzına 
güvendiklerine işaret eden Hisarcıklıoğlu, şunları kaydetti:
 "İş dünyası olarak her şeyden önce öngörülebilirlik istiyor, geleceğe 
dair yol haritası bekliyoruz. İş planları yapmak ve güven içinde ilerlemek 
üzere, kamu idaremizin hazırlayacağı orta ve uzun vadeli planların gayet 
önemli olduğunu düşünüyoruz. Dengeli ve kapsayıcı büyüme için 
makroekonomide istikrar ve güven sağlanmalı. Yapısal reformlara ilişkin 
somut bir yol haritası ortaya konulması lazım. Yeni ekonomi yönetiminin bu 
yönde hareket ederek, para politikasında başlattığı normalleşme adımları 
memnuniyet vericidir ve devam etmelidir. Yine bu kapsamda 
Cumhurbaşkanı Yardımcımız Sayın Cevdet Yılmaz'ın liderliğinde 
hazırlanan Orta Vadeli Program'ı yakından takip ediyoruz. Biz, koşmaya, 
çalışmaya, üretmeye hazırız. Allah'ın izniyle tüm sıkıntıları aşacak, yola 

EKONOMİNİN KALBİ
TOBB’DA ATTI

 Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Türkiye Ekonomi Şurası, TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ve ilgili bakanlar ile oda ve borsa başkanlarının katılımıyla TOBB İkiz Kuleler'de yapıldı.
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devam edeceğiz. Ülkemizi daha güçlü, daha zengin, daha 
müreffeh yapmak için üretmeyi, emek vermeyi 
sürdüreceğiz."
-Cumhurbaşkanı Yardımcısı Yılmaz
 Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ise 
konuşmasında, "Para politikası, maliye politikası ve yapısal 
reform adımlarını kademeli bir şekilde devreye alarak 
Türkiye’de yatırım ortamının iyileştirilmesi, sürdürülebilir bir 
büyüme için daha elverişli bir ortamın sağlanması ve 
ekonomimizin potansiyelinin daha da yükselmesini 
istiyoruz." dedi.
 Eylül ayının ilk yarısında açıklamayı planladıkları 
Orta Vadeli Program (OVP) hazırlıkları çerçevesinde, son 
dönemde iş dünyası temsi lc i ler iy le ist işareler i  
sürdürdüklerini, aynı şekilde 2023-2028 dönemini kapsayan 
5 yıllık 12. Kalkınma Planı'nı da sonuçlandırmak üzere 
olduklarını ve ekim ayında Meclise sunacaklarını belirten 
Yılmaz, Türkiye'nin her köşesinde sahanın, sektörlerin 
güncel durumuna ve en önemli sorunlarına vakıf, 81 il ve 160 
ilçedeki 365 Oda ve Borsa'nın sahadan gelen görüş ve 
taleplerini son derece önemsediklerini vurguladı.
 Yılmaz, TOBB çatısı altında Oda, Borsalar 
aracılığıyla iş dünyasının talep ettiği pek çok konuyu hayata 
geçirdiklerini, mesleki eğitimin yaygınlaşmasından, kara 
gümrük kapılarının modernize edilmesine, lisanslı depoculuk 
sisteminin ülkeye kazandırılmasından Oda, Borsaların 
dijitalleşmesine birlikte adım attıklarını ifade etti.
- "Türkiye Yüzyılı'na yakışır yeni projeleri, yine hep 
birlikte hayata geçireceğiz"
 Şirket kuruluş işlemlerinde Odaları tek durak haline getirdiklerini 
anlatan Yılmaz, "Sayın Cumhurbaşkanı'mızın güçlü iradesi ve liderliğiyle, 
Türkiye’nin yerli ve milli otomobili Togg'u birlikte hayal ettik, milletimize 
birlikte kazandırdık ama Togg yeter mi? Yetmez. Önümüzdeki süreçte, Togg 
benzeri yeni fikirlerle, yeni projelerle Türkiye Yüzyılı'na yakışır yeni projeleri, 
yine hep birlikte hayata geçireceğiz." diye konuştu.
 Yılmaz, son dönemlerde dünya ekonomisinin sağlık krizleri, ticaret 
gerilimleri, jeopolitik riskler, Rusya-Ukrayna Savaşı ve doğal afetler başta 
olmak üzere pek çok güçlükle sınandığını, bu zorlu sürecin, ülkeler ve 
bölgeler düzeyinde arz ve talep dengelerinin bozulmasına yol açtığını 
söyledi.
 Açılış konuşmalarının ardından söz alan oda ve borsa başkanları, 
kürsüye çıkarak reel sektörden gelen konu ve çözüm önerilerini dile getirdi.
-TSO Başkanı Fatih Gökdere: 
 Şehrimiz adına söz alan isimlerden ilki Yönetim Kurulu Başkanımız 
Fatih Gökdere oldu. Başkan Gökdere: “6 bin yıllık geçmişte, birçok 
medeniyete ev sahipliği yapmış, pek çok tarihi ve kültürel güzelliği içinde 
barındıran kadim şehir Tokat’tan selamlar getirdim. Öncelikle bu ortamı bize 
hazırlayan kıymetli başkanımız Rifat Hisarcıklıoğlu’na teşekkür ediyorum. 
Öncelikli olarak bacasız fabrikalar olan hizmet sektöründe KDV oranları ile 
ilgili Mehmet Şimşek Bakanımızdan destek bekliyoruz. Hizmet sektöründe 
daha önceden yüzde 8 ile işletmeye giren KDV oranı yine yüzde 8 ile geri 

çıkıyordu. Daha sonra gıda sektöründeki oran yüzde 1'e çekildi ve bizdeki 
çıkış oranı yüzde 8'e çıkmıştı. Şimdi ise yüzde 10 oldu. Bu arada kalan oran 
işletmelere külfet oluyor kıymetli bakanım. Bunun da yüzde 1'e çekilmesini 
istiyoruz. 
-Havalimanına ek sefer ve ulaşım talepleri iletildi
 Diğer taleplerimiz ise şöyle. Cumhurbaşkanı Yardımcımız Cevdet 
Ağabeyimizden istiyoruz bunu. Bizim havalimanımız var uluslararası 

standartlarda. Ve şuanda İstanbul’a bir tek seferimiz var. 
Bunun 2'ye çıkarılmasını istiyoruz ve İzmir seferini de 
istiyoruz. Neden İzmir seferi istiyoruz denecek olursa, 
Çünkü İzmir’de yaşayan çok fazla Tokatlı var. Son Ayrıca 
hızlı tren projesinde Yıldızeli için bir durak vardı. Tokat’a 
Yıldızeli çok yakın. O durağın da ivedi bir şekilde 
yapılmasını rica ediyoruz. Ayrıca Tokat’tan Doğu’ya ve 
Doğu Anadolu’ya olan yolumuzda Çamlıbel Geçidimiz var 
bizim. Hükümetimiz her yerde binlerce kilometre tüneller 
açtı Karadeniz’de olsun, Doğu’da olsun. Bu bölgedeki 
tünelde bizim için çok önemli. Yaklaşık 750 metre 
civarında. Tokat’ tan Doğu Anadolu’ya, hatta 
Karadeniz’den Doğu Anadolu’ya gidecekler için kış 
şartlarının bölgede ağır olmasından dolayı çok önemli. 
Teşekkür ediyorum.” diye konuştu.
 Başkanımız Fatih Gökdere’nin dikkat çeken 
konuşmasının ardından TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu kendisini bakanların bulunduğu yere davet 
ederek, Bakanlar ile bu talepleri özel olarak görüşmesini 
sağladı.
 Erbaa ve Zile de bölge sorunlarını direkt olarak 
Cumhurbaşkanı Yardımcısı ve bakanlara iletme fırsatı 
yakalayan ilçelerimiz oldu.

TOKAT’IN SORUNLARINI
 AKTARDIFATİH GÖKDERE

6'nın devamı
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 Barış ve Özgürlük Bayramı dolayısıyla Türkiye Muharip Gaziler 
Derneği Tokat Şubesi ile Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit, Dul ve 
Yetimler Derneği Tokat Şubesi işbirliğiyle Tokat Belediyesi Hıdırlık 
Sosyal Tesisleri'nde program düzenlendi.
 Tokat Vali Yardımcısı Kaya Çelik, burada yaptığı konuşmada, 
Kıbrıs Barış Harekatı'nda şehit olanlara Allah'tan rahmet diledi, gazilere 
de şükranlarını sunduğunu söyledi.
 Türkiye'nin Barış Harekatı döneminde bugüne göre göre çok 
daha zayıf durumda olduğunu belirten Çelik, "O dönem bile oldubittilere 
boyun eğmedik. Bugün çok daha güçlü olarak aynı dirayeti 
gösteriyoruz, bugünkü yönetimimiz de aynı şekilde devam ediyor." 
dedi.
 Türkiye Muharip Gaziler Derneği Tokat Şube Başkanı ve Kıbrıs 
gazisi Bilal Özmen de 1974'te Kıbrıs'ta Türklere zulüm yapıldığını dile 
getirerek, "Amaçları Kıbrıs'ı Yunanistan'a bağlamak, oradaki Türkleri 
ortadan kaldırmaktı. Türkiye Cumhuriyeti Devleti, Kıbrıs'a müdahale 
kararı aldı ve başarılı bir operasyon icra ettik. Kıbrıslı Türklerimizi 
katliamdan kurtardık. Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti sonsuza kadar 
yaşayacak." ifadelerini kullandı.
 Harekatın ikinci günü Kıbrıs Ortaköy'de savaştıklarını anlatan 
Özmen, "Karşımızda onların değiştirme birliği vardı. Onlardan kurşun 

aldım. Beni bölük komutanımız Mustafa Doğan Erol'un meclisine 
götürdüler. Bana su verdi. Kalktı, beni kucakladı, öptü. Bir arkadaşım 
beni 5 kilometre sırtında taşıyarak revire götürdü." diye konuştu.

BAŞKAN GÖKDERE
GAZİLERLE BULUŞTU
 Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti'nin (KKTC) "20 Temmuz Barış ve Özgürlük Bayramı" Tokat'ta kutlandı. Yönetim Kurulu 
Başkanımız Fatih Gökdere, düzenlenen kahvaltı programında gazilerle buluştu.


